



Message from the Editors

Welcome to the fourth edition of *ADR Perspectives*, a publication of the ADR Institute of Canada. In this issue you will find a range of articles for those using mediation and arbitration. We would also like to take this opportunity to thank Bill Horton for his hard work on our Editorial board. We wish Bill all the best in his busy mediation and arbitration practice and look forward to reading more of his submissions in the future! Please continue to provide your feedback and please submit articles (both French and English) for future newsletters.

[Bryan C. Duguid QC, FCI Arb](#) and
[Anne E. Grant, LL.B, LL.M. \(ADR\), C.Med](#)

Message des Rédacteurs

Bienvenue à la quatrième édition de *Perspectives PRD*, une publication de l'Institut d'Arbitrage et de Médiation du Canada. Ce numéro contient une multitude d'articles pour ceux pratiquant la médiation et l'arbitrage. Nous voudrions aussi profiter de l'occasion pour remercier Bill Horton pour son dévouement envers le Comité de rédaction. Nous lui souhaitons la meilleure des chances dans sa pratique fort occupée en médiation et arbitrage et avons hâte de lire ses articles dans le futur ! Continuez de nous faire part de vos commentaires et de nous soumettre des articles (en français et en anglais) pour des bulletins à venir.

[Bryan C. Duguid c.r., FCI Arb](#) et
[Anne E. Grant, LL.B, LL.M. \(PRD\), Méd. A](#)